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ГУЧА - Премијер Србије Ивица Дачић поручио је вечерас да ће хапшења у вези са
афером Агробанка бити настављена и да ће сви који су починили кривична дела
одговарати, али је демантовао изјаву потпредседника Владе Александра Вучића да је
било великих притисака да се истрага о Агробанци обустави.

  

  

"Не знам ни за какве притиске. Од када је ова Влада формирана, није било притисака",
рекао је Дачић за ТВ Пинк приликом посете Гучи.

  

Он је нагласио да ће "још неки људи" бити обухваћени кривичним пријавама у вези са
Агробанком.

  

"Није сада упутно говорити о именима, да бисмо избегли јавну најаву њиховог хапшења и
спречили да побегну", рекао је Дачић.

  

Истрага о Агробанци се води неколико месеци, а Тужилаштво ће проценити у којим
случајевима ће подићи кривичне пријаве, објаснио је Дачић, напомињући да постоји
"пуно јединство" државног врха када је реч о борби против криминала и корупције.

  

Дачић је најавио да ће у септембру бити познат програм мера за излазак из кризе, уз
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поруку да Влада Србије неће дозволити да сав терет кризе, повећањем пореза, пребаци
на грађане.

  

"Трагаћемо за неким другим механизмима да смањимо дефицит и консолидујемо јавне
финансије, али ћемо радити и на подстицању производње", рекао је Дачић.

  

Према његовим речима, департизација није могућа у вишепартијском систему али је,
како је рекао, могућа деполитизација.

  

"То значи да се функције обављају на основу професионализма, а не припадности
странкама", напоменуо је Дачић.

  

(Фонет)
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